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saksnr
.

Emne Vedtak Ansvarlig

26/24 GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE
Innledning Børre. Fokus i tiden som kommer

Godtatt Børre

27/24 Dialog med valgkomiteen
Valgkomiteen deltok i møtet under denne saken med 
Inge Fossdal, Solveig Årikstad og Helge Breilid 

Tas til 
etteretn
ing

Børre

28/24 Overrekkelsesbrev fra forrige styre
Brevet er sendt hver enkelt på mail og styret gikk 
igjennom dette punktvis. Interimstyret er svært 
fornøyd med brevet som gir et godt grunnlag å drifte 
klubben videre på ut årsmøteperioden og videre. 
Vedtak fattes i egne saker

Tas til 
etteretn
ing

Børre

29/24 Status Sport. Thom-Helge, Oskar og Rolf Daniel 
informerte om status rundt ansettelse av hovedtrener 
og det videre arbeidet

Tas til 
etteretn
ing

Thom-Helge
Oskar
Rolf Daniel

30/24 Status økonomi. Robert informerte.

Styret gjennomgikk status på mulige 
kostnadsreduserende tiltak fra forrige styremøte.


Enstem
mig 
vedtatt

Robert
Børre



31/24 Status Dualmodell.  
Thom-Helge og Monica informerte om status. Det har 
vært gjennomført møte med repr. for amerikanske 
investorer. Hvert punkt i tidligere avtale med SEDAS 
er gjennomgått og korrigeringer drøftet. Målsettingen 
er å sikre IK Start interesser på en best mulig måte, 
både mens et samarbeid pågår men også dersom 
samarbeidet avsluttes en gang i fremtiden. 
Samtalene har vært konstruktive og positive. Det er 
et ønske å få til en avtale som begge parter synes er 
god. 

Tas til 
etteretn
ing

Thom-Helge
Monica

32/24 Status Årsmøtesaker. Ragnhild informerte om status. 
Kristian jobber med å finne egnet lokale. 
Kjente innsendte saker behandles i neste styremøte.
Vedtak: Vi kjøper tilgang til Digital Debatt for 
årsmøtet og arrangerer muligheten for å delta digitalt 
på årsmøte

Vedtatt Ragnhild
Robert

33/24 Mediehåndtering. FVN har forsikret oss om at 
hverken styret, adm eller sport har "lekket" 
informasjon i forbindelse med trenersaken. Deres 
erfaringer kommer fra samtaler med personer utenfor 
IK Start. Likevel opplever vi noe intern uro rundt 
hvordan media håndteres. Vi ønsker å fremstå 
samlet og med lik forståelse av hva som er 
formålstjenlig for klubben. Vi inviterer FVN (Shayan) 
til neste styremøte for å starte en god dialog. Shayan 
har takket ja.

Vedtatt Børre

34/24 Styrerepresentant med ansvar for å følge opp IK 
START KVINNER
Vi ser viktigheten av å involvere oss i et nært 
samarbeid med IK START KVINNER og plasserer 
derfor ansvar for denne oppfølgingen hos Monica 
Bergin Grimstad inntil videre. Styret peker spesielt på 
viktigheten av at IK Start Kvinner inkluderes i de 
planene som lages mot eventuell dualmodell.

Vedtatt Børre

35/24 ANDRE ORIENTERINGSSAKER

• Fifa Clearing House   Børre

• Microsoft teams / sharepoint løsning    Robert

• Samarbeidspartnere       Ingrid/Børre

• Innsyn i gamle styreprotokoller  Børre

• Møte med Club21      Børre

• Møte med seniorrådet     Børre

• Mottak av nye spillere (oppfølging og avskjed)  

Børre

• Engasjement utenfor Kristiansand      Børre

• Varighet styreprotokoller på hjemmesiden    Børre

• Henvendelse fra repr. for Lyngdal FK: Et ønske om 

at IK Start arrangerer fotballskole i Flekkefjord, 
Lyngdal, Mandal og i Kristiansand. Gjerne i 
samarbeid med kvinnelaget til Start. FK Viking har 
begynt å posisjonere seg ved å tilby fotballskole i 
Flekkefjord. Klubben har i følge kilder også 
orientert seg mot Lyngdal.  Monica

Tas til 
etteretn
ing



36/24 MEDISINSK / SPILLERFORSIKRINGER

utsettes til neste styremøte

Tas til 
etteretn
ing

37/24 EVENTUELT
sender ut protokoll til de amerikanske investorene på 
engelsk

Enstem
mig 
vedtatt


